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Namens de staten van de provincie Zeeland hebben Ton Veraart en Rinus van ’t Westeinde de AV van 

het IPO bezocht waar (onder meer) opnieuw de begroting 2019 op de agenda stond. 

 

Wat voorafging 

In de commissie Bestuur van 23 november 2018 hebben de AV leden u geïnformeerd over de gang 

van zaken rond de begroting van het IPO. In de commissie is toegelicht dat het AV een financieel 

kader had geschetst ten aanzien van de IPO begroting (Den Haag) van € 15 miljoen exclusief 

indexering. Het voorliggende voorstel van het bestuur lag daar 8 ton boven. Dit was toen aanleiding 

voor de AV om de behandeling van de begroting van de agenda te laten halen. De commissie Bestuur 

had begrip voor de opstelling van de AV leden.  

 

IPO vergadering 18 december 2018 

De afgevaardigden van de provincies hebben voorafgaand aan het overleg hun insteek richting IPO 

bestuur bepaald. Hierbij is ervoor gekozen om met één standpunt richting het IPO bestuur te komen 

en daarvoor één woordvoerder aan te wijzen. Ten aanzien van het doorlopen begrotingsproces tot 

nu toe hebben de leden de AV aangegeven zeer kritisch te zijn. De AV heeft onderstreept het gevoel 

te hebben niet altijd serieus te zijn genomen. Ook hebben zij de voorzitter van het IPO gevraagd hoe 

hij terugkijkt op de vergadering van november. Hij heeft duidelijk gemaakt hier met gemengde 

gevoelens op terug te kijken.  

 

Uiteindelijk heeft de AV unaniem voor de begroting 2019 van het IPO gestemd zoals deze er lag. Er 

zijn wel enkele randvoorwaarden meegegeven. Wanneer er sprake is van onderbesteding dan 

vloeien deze gelden terug naar de algemene middelen of naar de provincies. Indien er nieuwe 

ambities komen dan wordt er een voorstel voorgelegd aan de provincies om hiervoor middelen 

beschikbaar te stellen. 

 

Afgesproken is om de sturingsprincipes (governance structuur) van het IPO de komende maanden 

tegen het licht te houden. Hiervoor gaat in januari een werkgroep aan de slag. Ook de statuten zullen 

hierbij onder de loep worden genomen en waar nodig van een toelichting worden voorzien omdat 

deze in de praktijk niet voor zichzelf spreken. Onder meer op de wijze waarop stemrecht al dan niet 

kan worden overgedragen aan (plaatsvervangende)leden en de wijze waarop een stem kan worden 

uitgebracht.  

 

Voor de behandeling van de begroting 2020 is afgesproken dat deze in alle provincies op grond van 

dezelfde informatie en volgens een zelfde proces aan GS en PS wordt voorgelegd. Deze stukken 

worden in een vroeg stadium aan de provincies aangeboden. 

 

Huisvesting 

Tenslotte is er gesproken over de verlenging van het huurcontract voor het kantoor van BIJ12, 

afgesproken is dat hier een notitie over komt. De huidige huurperiode loopt nog tot 2020. Indien 

voor verlenging wordt  gekozen dan gaat het om een periode van 5 jaar.  
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